

Title (en)

PROPHYLAXIS AND THERAPY OF CORONARY HEART DISEASES BY LOWERING THE ESTROGEN CONCENTRATION.

Title (de)

PROPHYLAXE UND THERAPIE VON KORONAREN HERZKRANKHEITEN DURCH SENKUNG DES ÖSTROGENSPIEGELS.

Title (fr)

PROPHYLAXIE ET THERAPIE DES MALADIES CARDIAQUES CORONAIRES PAR ABAISSEMENT DU TAUX D'O ESTROGENES.

Publication

EP 0179062 A1 19860430 (DE)

Application

EP 84902507 A 19840619

Priority

DE 3323321 A 19830624

Abstract (en)

[origin: DE3323321A1] Utilisation of antiestrogen and aromatase inhibitors, optionally in combination with beta -receptor blockers for the prophylaxis and therapy of coronary heart diseases. Substances such as tamoxifen are considered to be used as antiestrogen, and such as testolactone to be used as aromatase inhibitors.

Abstract (fr)

Utilisation d'antioestrogènes et d'inhibiteurs d'aromatase, le cas échéant en combinaison avec des bloqueurs de beta-récepteurs, pour la prophylaxie et la thérapie de maladies cardiaques coronaires. Des substances comme le tamoxifène sont prises en compte pour servir d'antioestrogènes, et comme la testolactone pour servir d'inhibiteurs d'aromatase.

IPC 1-7

A61K 31/13; **A61K 31/365**

IPC 8 full level

A61K 31/135 (2006.01); **A61K 31/13** (2006.01); **A61K 31/138** (2006.01); **A61K 31/365** (2006.01); **A61K 31/40** (2006.01); **A61K 31/565** (2006.01); **A61K 45/06** (2006.01); **C07D 207/00** (2006.01); **C07D 311/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 31/138 (2013.01); **A61K 31/366** (2013.01); **A61K 31/565** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8500107A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

DE 3323321 A1 19850103; EP 0179062 A1 19860430; JP S60501656 A 19851003; WO 8500107 A1 19850117

DOCDB simple family (application)

DE 3323321 A 19830624; DE 8400137 W 19840619; EP 84902507 A 19840619; JP 50253684 A 19840619